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Nieuwjaarswens 2017 
Voorzitter Ellen Spekhorst – Aarninkhof. 

 

Het jaar 2016 ligt alweer achter ons. Een véél bewogen en besproken jaar. Een jaar waarin 
gezondheid en omzien naar elkaar toch voorop blijven staan. Ook een jaar waarin we terugkijken op 
het prachtige afscheid van onze oud-voorzitter Jan Meinders. Tijdens de Algemene 
Ledenvergadering in het voorjaar bij Boerderij Campus in Tilligte ontving Jan de zeer verdiende 
zilveren CDA speld uit handen van Pieter Jan van Zanten, lid dagelijks bestuur en partijbestuur van 
het landelijke CDA. Daarna volgde een rustige periode en brak de vakantie aan.  
Na de vakantie was het CDA Dinkelland gastheer/gastvrouw in het pittoreske Ootmarsum van de 
opening van het politieke seizoen. Bijna 100 CDA-ers uit heel Overijssel hebben wij ontvangen. Tijd 
om met elkaar te praten of onder het genot van een hapje en drankje elkaar beter te leren kennen.  
 
Tijdens de raadsvergadering eind oktober 2016 brak een niet voorzien moment aan. Een motie van 
wantrouwen tegen onze eigen wethouder Eric Kleissen. Een motie notabene gesteund door onze 
toenmalige coalitiepartner Lokaal Dinkelland. Een dag later, 26 oktober 2016, hadden wij onze 
Algemene Ledenvergadering in Huize Elisabeth in Denekamp. Een zeer goed verlopen vergadering 
waarin emoties en boosheid soms de overhand hadden. Onze leden konden daar hun zegje doen. 
Een avond met een lach en een traan.  
 
We kijken vooruit naar de Tweede Kamerverkiezingen op woensdag 15 maart 2017. Vier kandidaten 
uit de provincie Overijssel staan op de kandidatenlijst. Uitstekende dame en heren.  
 
Mede namens fractie en bestuur CDA Dinkelland wensen wij u een gelukkig, gezond en constructief 
2017, waarin gezondheid boven alles staat. En stem 15 maart a.s. op een kandidaat uit onze regio! 
 
Ellen Spekhorst – Aarninkhof, voorzitter CDA Dinkelland 
 

Dinkelland 
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Maandag 16 januari 2017 Algemene Ledenvergadering CDA Dinkelland 
Bestuur CDA Dinkelland. 
 
Maandag 16 januari 2017 vindt de Algemene Ledenvergadering van het CDA Dinkelland plaats. Het 
bestuur, wethouder Ilse Duursma en fractievoorzitter Jos Jogems praten u bij over diverse politieke 
onderwerpen. Naast deze gebruikelijke onderwerpen wordt u bijgepraat over het vervolg van ‘de 15 
hectische dagen’. Daarbij komt ook de nieuwe coalitievorming aan bod. Een voorproefje vindt u in 
deze nieuwsbrief. Kortom een interessant programma. 
 
Uiteraard ontvangt u als lid van CDA Dinkelland een aparte uitnodiging, zoals u van ons gewend 
bent.  
 
Wanneer: maandag 16 januari 2017 
Aanvang: 20.00 uur start vergadering 
Locatie: Dancing Bruins, Gravenallee 2 te Saasveld 
 
 

Nieuwe coalitie CDA – VVD – ABD  
Fractievoorzitter Jos Jogems. 
In de laatste nieuwsbrief hebben wij verslag gedaan, hoe wij de ontstane politieke situatie in 
Dinkelland hebben ervaren en beleefd. Burgemeester Bakker had toen net de heer Geert Jansen 
gevraagd als verkenner om: 
 

 de actuele politiek-bestuurlijke situatie in Dinkelland in kaart te brengen; 

 een diagnose te stellen; 

 aan te geven wat er nodig is om ervoor te zorgen dat (1) de gemeente Dinkelland tot aan de 

verkiezingen in 2018 op een stabiele wijze wordt bestuurd en dat (2) de procedure voor 

werving en selectie van een nieuwe burgemeester kan worden hervat. 

 
Op 14 december 2016 heeft Geert Jansen het rapport ‘DINKELLAND BESTUURT!’ aan burgemeester 
Bakker aangeboden. Eén van de conclusies in het rapport is dat een coalitie, gebaseerd op de 
samenwerking van het CDA met VVD en Algemeen Belang Dinkelland (ABD) als enige combinatie op 
de steun van een meerderheid in de Raad kan rekenen. Ook heeft de heer Jansen aanbevolen een 
formateur aan te wijzen, die een voordracht tot samenstelling van een college voor de resterende 
raadsperiode doet.  
  
In de raadsvergadering van 20 december 2016 is dit rapport besproken. Onze fractievoorzitter Jos 
Jogems heeft medegedeeld dat prof. dr. Wolter Lemstra (CDA) bereid is als formateur het proces te 
begeleiden, om te komen tot een college dat kan rekenen op de steun van in ieder geval de fracties 
van CDA, VVD en ABD. De heer Lemstra is onder andere voormalig burgemeester van Hengelo en 
Leiden, voormalig lid van de Eerste Kamer der Staten-Generaal en hoogleraar Public Management 
aan de Universiteit Twente. 
 
Op 23 en 28 december 2016 hebben wij, op uitnodiging van de heer Lemstra, overleg gevoerd met 
een vertegenwoordiging van de fracties VVD en ABD. De gesprekken hebben tot de 
gemeenschappelijke conclusie geleid, dat gedurende de resterende raadperiode het bestaande 
coalitieprogramma 2014 – 2018 ‘Nieuw Perspectief’ de politiek-bestuurlijke richting kan blijven 
geven aan het nieuw te vormen college. Op enkele thema’s en dossiers zijn nadere accenten gelegd. 
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Deze nadere accenten zijn opgenomen in een zogenoemd  Addendum met de titel ‘Koers houden’, 
en dient ter aanvulling op het bestaande coalitieprogramma. Voor ons was onder andere belangrijk 
dat er goede afspraken zijn gemaakt over de rondweg Weerselo. In het Addendum is opgenomen 
dat de drie fracties er van uit gaan dat de rondweg wordt aangelegd. In deze nieuwsbrief treft u 
meer informatie aan over de afspraken die zijn gemaakt over de rondweg. Voor de VVD was 
belangrijk dat we in 2018 geen trendmatige verhoging van de OZB doorvoeren. ABD wilde graag 
aandacht  voor duurzaamheid. In goed en prettig overleg zijn ook daarover afspraken gemaakt.  
 
Het nieuwe college wordt gevormd door Ilse Duursma (CDA), Benno Brand (VVD) en Alphons 
Steggink (ABD). Ilse wordt tevens 1ste locoburgemeester. Benno Brand krijgt een aanstelling van 
0,85 fte en Alphons Steggink zit namens ABD in het college.  
 
Tijdens de extra raadsvergadering op 10 januari 2017 wordt het Addendum ‘Koers houden’ 
besproken en wordt Benno Brand als wethouder benoemd. 
 
Wij hebben veel vertrouwen in deze nieuwe coalitie en in deze wethouders. We zijn er van 
overtuigd dat Dinkelland weer bestuurlijk stabiel is en dat we in onderling vertrouwen Dinkelland 
weer bestuurbaar hebben gekregen. 
 
Jos Jogems, fractievoorzitter 
 
 
Hoe staat het nu met de Rondweg Weerselo? 
Fractievoorzitter Jos Jogems. 
Tijdens de gesprekken om tot een nieuw college te komen met ABD en VVD hebben wij uitgebreid 
stil gestaan bij de aanleg van de rondweg Weerselo. Alle drie de partijen hechten bijzonder aan een 
toekomstbestendig en levendig centrum van de kern Weerselo. Net als de inwoners van Weerselo, 
wat eind 2016 blijkt uit het proces voor de herinrichting van de kern. De drie essentiële elementen 
voor een toekomstbestendige en levendige kern (een levendig plein, sterke randen en een 
oversteekbare infrastructuur) zijn door de inwoners van Weerselo omarmd. Deze drie elementen 
zijn in onze beleving alleen optimaal te realiseren wanneer de rondweg wordt aangelegd! 
 
De laatste 2 á 3 jaar is er onder inwoners en ondernemers van Weerselo echter een discussie 
ontstaan over de aanleg van de rondweg. Met name bij de ondernemersvereniging is er angst dat 
ondernemers niet meer kunnen bestaan wanneer de rondweg is gerealiseerd. Deze discussie heeft 
er onder andere toe geleid dat begin 2016 Provinciale Staten van Overijssel een motie hebben 
aangenomen. Deze motie nodigt het college van Dinkelland uit een proces, zonder voorwaarden 
vooraf, te creëren om tot een oplossing te komen voor de traverse Weerselo (N343), die wordt 
gedragen door de bevolking van Weerselo. Wij begrijpen de zorgen van de ondernemers. Daarom 
hebben we met VVD en ABD afgesproken dat bij realisatie van de rondweg extra forse financiële 
middelen beschikbaar komen om het ondernemersklimaat in Weerselo te stimuleren en de hele 
Bisschopstraat ruimtelijk in te passen, ter bevordering van de leefbaarheid van de kern van 
Weerselo. In de begroting voor 2017 is hiervoor financiële ruimte.  
 
Voor inwoners en ondernemers van Weerselo is het belangrijk dat er een einde komt aan de 
onzekerheid. In 2014 is immers het tracé-besluit voor de aanleg van de Rondweg al genomen. De 
gronden zijn aangekocht en onderzoeken voor de bestemmingswijziging zijn uitgevoerd. Tot op 
heden is de uitvoering nog niet ter hand genomen, voornamelijk omdat er onduidelijkheid bestond 
over de invloed van de rondweg op het Natura2000 gebied Lemselermaten. Door besluiten van het 
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Parlement is nu voldoende ontwikkelruimte rondom het Natura2000 gebied Lemselermaten, zodat 
de rondweg nu aangelegd kan worden.  
 
Provincie Overijssel is verantwoordelijk voor de provinciale weg N343 en daarmee voor de realisatie 
van de rondweg. Samen met ABD en VVD gaan we er van uit dat de rondweg wordt aangelegd. Het 
proces, waarover in de provinciale motie wordt gesproken, is uitgevoerd door adviesbureau Over 
Morgen. Dit is overeenkomstig met de wensen van de Provincie. Dit proces bestond onder meer uit 
13 diepte-interviews, afgenomen bij voor- en tegenstanders van de rondweg. Uit de interviews 
blijkt dat, welke beslissing ook wordt genomen over de rondweg, dit niet zal leiden tot volledig 
draagvlak onder de bewoners en ondernemers van Weerselo. De gemeente neemt echter wel haar 
verantwoordelijkheid en communiceert  over de vervolgstappen, bijvoorbeeld via 
www.mijnweerselo.nl. Het onderzoek heeft geleid tot een advies met daarin een viertal 
aanbevelingen. Het college heeft ingestemd met de resultaten van het onderzoek en de 
aanbevelingen overgenomen. Het advies is doorgeleid naar Gedeputeerde Staten van Overijssel.  
 
Jos Jogems, fractievoorzitter 
 
 
 
 

http://www.mijnweerselo.nl/

